

## Referat Sentralstyremøte 1 – 2024

**Tid:** Torsdag 11. januar kl. 16.00 – 20.00

**Sted:** Digitalt, Teams

**Deltakere:** Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Ruth Gravdal, Ruth Kjeldsen, Sonja Lillevik, Rune Sandberg

**Frafall:** Fiona Druett,

**Sekretariatet:** Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder), Alfred Mestad Rønnestad

### Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon	
1/24	<b>Godkjenning av saksliste</b> Referat fra forrige møte ble godkjent	Annette
2/24	<b>Økonomi og handlingsplan (fast punkt)</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Medlemsrapport</li></ul> Sekretariatet presenterte medlemsrapporten for 2023. Foreningen hadde 9793 betalende medlemmer 31.12.2023. Det er en økning på 1480 medlemmer fra 2022. Oversikten for lokallagene vil bli presentert når den er klar. <ul style="list-style-type: none"><li>Økonomi – orientering om inntekter, plan på årsregnskap</li></ul> Sentralstyret tok økonomirapporten til etterretning. Sentralstyret bør vurdere hvordan overskuddet skal brukes i budsjettet for 2024.	Elin
3/24	<b>Henvendelser fra medlemmer (B-Sak)</b> <ul style="list-style-type: none"><li></li></ul>	Elin
4/24	<b>Fellesmøte med Ressursgruppa og Faglig råd 16-1-18. februar Gol</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Befaring hotellet</li></ul> Styret ser frem til fellesmøte sammen med ressursgruppa og faglig råd. Styret diskuterte program og rammer. <ul style="list-style-type: none"><li>Program og invitasjon</li></ul> Alle grupperingene bør presentere hva de har gjort det foregående året og hva de planlegger i 2024. Andre aktuelle saker å diskutere kan være saker til landmøtet, autisemekunnskap.no og levekårsundersøkelsen.	Annette/Elin
5/24	<b>Interessepolitisk arbeid/program</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Interessepolitisk plan</li></ul> Bytter navn fra interessepolitisk plattform til interessepolitisk program. Prosjektgruppe bestående av personer fra sekretariatet, styret og faglig råd. Vi tar en vurdering på om vi skal ta i bruk noen av de samme rammene som FFO sin, spesielt i oppbyggingen. <ul style="list-style-type: none"><li>Høringer fremover</li><li>- "På høy tid" - Mangler noe før hørings svar er ferdig.</li><li>- Høringsfrist 8. februar fra UDIR. Digitalt møte i skolenettverket i FFO. Innspillsmøte avholdes 30. januar 12.00-14.00</li></ul>	Annette

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Spørreundersøkelsen</li> </ul> <p>Sekretariatet orienterte om fremgangen i prosjektet. Leverandør av spørreundersøkelsen ble valgt.</p>	
6/24	<p><b>Nytt fra sekretariatet</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Søknader/rapporteringer</li> </ul> <p>Sentralstyret tok presentasjon om søknader og rapporteringer til etterretning.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oppdatert valgkomitéveileder</li> </ul> <p>Sekretariatet fullfører veilederen etter at sentralstyret har kommet med tilbakemeldinger. Når den er ferdig legges den ut på Facebook og nettsidene.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oppdatert organisasjonshåndbok</li> </ul> <p>Sekretariatet fullfører organisasjonshåndboken etter at sentralstyret har kommet med tilbakemeldinger.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Autismekunnskap og valg av bilder</li> </ul> <p>Sentralstyret valgte ut bilder til bruk på autismekunnskap.no.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Nettsiden-oppdateringer</li> </ul> <p>Sentralstyret tok oppdatering om status på autismeforeningen.no og autismekunnskap.no til orientering. Det bør gjennomføres et samarbeid med flere av helseforetakene om kvalitetssikring av autismekunnskap.no</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Brosjyrer</li> </ul> <p>Sekretariatet bestiller oversettelse av brosjyrer om ASD til russisk, ukrainsk, nordsamisk og sørsamisk. Sekretariatet fortsetter å hente inn tilbud til andre språk. Arbeidet fortsetter med solsikkekortene. De ulike forslagene blir sendt på høring til lokallagene.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Arendalsuka 2024</li> </ul> <p>Sekretariatet presenterte planene for Arendalsuka. Sekretariatet fortsetter arbeidet med planer for arrangementet.</p>	Elin/ Alfred
7/24	<p><b>Fagkonferanse og kampanje i april</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 2. april – verdensdagen</li> </ul> <p>Sentralstyret tok saksfremlegget til orientering. Styret kom med innspill som tas med videre i planleggingen. Vi etterlyste tema fra FN og Autisme Europe.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 12. april - fagkonferanse</li> </ul> <p>Sentralstyret tok saksfremlegget til orientering. Styret kom med innspill som tas med videre i planleggingen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lansering av autismekunnskap.no</li> </ul> <p>Denne saken utsettes til neste møte.</p>	Annette/Elin
8/24	<p><b>Tillitsvalgtskoleringer fremover</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fysisk tillitsvalgtskolering 12.-14. april (Scandic Holmenkollen Park)</li> </ul> <p>Styret kom med innspill til programmet. Planleggingen fortsetter.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ungdomssamling (LNU) 12-14. april</li> </ul> <p>Styret besluttet at vi ikke arrangerer ungdomssamling samme helg som tillitsvalgtskolering. Den flyttes til en annen helg.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Likepersonsskolering</li> </ul> <p>Denne saken utsettes til neste styremøte.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Brukerrepresentant skolering - dato?</li> </ul> <p>Denne saken utsettes til neste styremøte.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valgkomiteeskolering - dato?</li> </ul> <p>Denne saken utsettes til neste styremøte.</p>	
9/24	<p><b>Orienteringer, henvendelser og møtevirkosomhet:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Årsmeldingen</li> </ul>	

	Denne saken utsettes til neste styremøte.	
10/24	<b>Landsmøteforberedelser</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Oversikt over vedtektsendringer</li><li>● Logo og begrepsbruk</li><li>● Ungdomsråd (Hva er krav fra BUFDIR?)</li><li>● Ressursgruppa</li></ul> Denne saken utsettes.	
11/24	<b>Eventuelt</b>	